
 

 

 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

 

’s-Hertogenbosch, 6 oktober 2016 

 

Schriftelijke vragen ex. Artikel 33 Reglement van Orde;   
 
Wijk infopunt Maaspoort 
 
Geacht college,  
 
Het is ongeveer anderhalf jaar geleden dat een groep bewoners van de wijk Maaspoort werk 
ging maken van een lang gekoesterde wens: een wijkplein in hun wijk. Maaspoort is de 
grootste wijk in onze gemeente, waar op dit moment een dergelijk voorziening niet aanwezig 
is. 
 
De fractie van GroenLinks heeft er begrip voor dat er wat tijd overheen gaat voor deze 
ideeën kunnen worden uitgevoerd. Ook kunnen wij er begrip voor opbrengen dat er 
inmiddels gesproken wordt over een wijkinfopunt, een afgeslankte variant van het wijkplein. 
Er zijn inmiddels meerdere partijen betrokken in de totstandkoming van dit wijkinfopunt. 
Naast de bewonersgroep zijn bijvoorbeeld de wijkwerker, de wijkmanager en anderen 
betrokken geraakt bij de uitwerking. Sociaal Cultureel Centrum De Schans is gekozen als de 
locatie waarbinnen het wijkinfopunt gevestigd moet worden. 
 
Op dit moment echter is er nog altijd geen wijkplein of wijkinfopunt op de Maaspoort. De 
GroenLinks fractie krijgt signalen dat het proces zeer stroef verloopt. Dit brengt de fractie 
van GroenLinks tot de volgende vragen: 
 

1. Is het college het met de fractie van GroenLinks eens dat een wijkplein of 
wijkinfopunt op de Maaspoort van toegevoegde waarde is? 
 

2. Hoe beoordeelt het college het proces dat wordt doorlopen om te komen tot dit 
wijkplein/wijkinfopunt?  

 
3. Wat gaat het college doen om het proces dat moet leiden tot het opstarten van een 

wijkplein/wijkinfopunt op de Maaspoort te stroomlijnen en zo mogelijk te versnellen? 
 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Patrick Leenders 


